
Goedenavond, 

 

Mijn naam is Nathalie van der Berg. Ik sta hier vandaag niet alleen voor onze 15.000 leden van de 
Amsterdamse Hengelsport Vereniging (grootste vereniging van Amsterdam), maar ook voor de 1,2 
miljoen sportvissers die aangesloten zijn bij Sportvisserij Nederland welke weer lid is van het 
NOC/NSF. Niet al deze mensen zijn zo gezond of van dezelfde leeftijd als ik ben. Vissen wordt ook 
beoefend door minder validen, zieke ouderen en jeugd, die anders op straat zouden zwerven. Vissers 
onderling delen een passie. Afkomst, sociale status, gender is totaal niet belangrijk en iedereen gaat 
met elkaar om als gelijke. Vissen verbroedert. 

Vandaag behandelen we de motie van de Partij voor de Dieren met als doel het niet verlengen van 
de pachtovereenkomst visrechten door de gemeente aan de AHV. Deze motie doet voorkomen dat 
wij als sportvissers ongekende dierenbeulen zijn. Daarnaast staan er tal van onwaarheden in, worden 
onderzoeken slechts ten dele of eenzijdig aangehaald en wordt er juridisch voorbij gegaan aan 
landelijke wetgeving waarin duidelijk aangegeven staat dat er voor sportvissen een uitzondering is. In 
onze schriftelijke reactie hebben we deze feiten opgenomen. 

Wij sportvissers zijn natuurliefhebbers. We hebben oog voor de omgeving, grijpen in waar het fout 
dreigt te gaan en dragen zorg voor zowel de visstand als het huis van de vis. Mochten we daarbij een 
vis vangen, behandelen we deze met het respect als betrof het een huisdier. We maken verplicht 
gebruik van onthaakmatten ter voorkoming van beschadiging en hebben deugdelijk materiaal mee 
voor het zonder beschadigingen verwijderen van de haak. Als het een prachtig exemplaar betreft 
maken we een mooie foto, die we vol trots op Tinder zetten om daar een nieuw vismaatje aan de 
haak te slaan. 

Voor de vissers met een kleine portemonnee is er de mogelijkheid om 2 exemplaren, mits voldaan 
aan de minimum maat en in het juiste seizoen, mee te nemen voor consumptie. Een welkome 
aanvulling op de dure boodschappen want op de markt wordt de vis duur betaald. Daarnaast heeft 
sportvissen een economisch en sociaal belang voor de gemeente Amsterdam op het gebied van 
werkgelegenheid in winkels, restaurants en overnachtingsplaatsen. Zo’n 4000 sportvissers uit heel 
Europa bezoeken per jaar onze hoofdstad om hun hobby uit te oefenen. 

Het niet verlengen van de pacht overeenkomst zet Amsterdam dan ook in heel Europa op de kaart. 
Voor een hele kleine groep positief, maar voor een hele grote groep in de stad, Nederland en Europa 
zal Amsterdam negatief in het nieuws komen. Dat de PvdD voor een verbod vraagt is logisch gezien 
hun partij programma. Ze willen ook paardrijden, het houden van vissen en consumptie van vlees 
verbieden. Echter een kleine groep fanatici hun zin geven gebeurd al te vaak in ons mooie land en 
onze mooie hoofdstad. Laat dit niet weer gebeuren en stem tegen de motie voor het niet verlengen 
van de pachtovereenkomst. 

Dank voor uw aandacht.  


